



COURCHEVEL

THE MAGIC OF THE STRATO

As the winter season is about to begin, Courchevel unveils one of its finest gems.

LA MAGIE DU STRATO

Alors que la saison d'hiver s'apprête à démarrer, Courchevel dévoile l'un de ses plus beaux joyaux.

Ideally situated in the heart of the Trois Vallées, the largest ski area in the world, Le Strato is primarily a luxurious chalet with 25 rooms and suites, nestled in the Bellecôte district at the foot of the Cospillot piste. A 5-star hotel designed by the architect Jean-Pierre Jourdan, where modernity, comfort and tradition are combined flawlessly amongst wood and glass. Gastronomy is acclaimed by a Michelin star thanks to the talents of chef Jean-André Charial, owner of the Oustau de Baumanière (Les Baux-de-Provence) combined with that of Breton chef Glenn Viel, they brilliantly combine Mediterranean and Savoy influences.

Pure luxury, where every detail is imbued with the well-being of the guests who discover light-flooded rooms before enjoying a unique ski room and then allow themselves to be swept along to the Sothys Spa...

Idéalement situé au cœur des Trois Vallées, le plus grand domaine skiable du monde, Le Strato est avant tout un luxueux chalet de 25 chambres et suites, lové dans le quartier de Bellecôte, au pied de la piste de Cospillot. Une hôtellerie 5 étoiles imaginée par l'architecte Jean-Pierre Jourdan, où modernité, confort et tradition s'harmonisent sans fausse note entre bois et verre. La gastronomie saluée par une étoile Michelin grâce au talent du chef étoilé Jean-André Charial, propriétaire de l'Oustau de Baumanière (Les Baux-de-Provence) combiné à celui du chef Breton Glenn Viel, marie avec brio les influences méditerranéennes et savoyardes.

Un luxe à l'état pur où chaque détail est pensé pour le bien-être des hôtes qui découvrent des chambres baignées de lumière avant de profiter d'un ski room unique et de se laisser guider jusqu'au Spa signé Sothys...

INFORMATIONS :
Le Strato
Route de Bellecôte,
73120 Courchevel 1850
Tél : +33 (0)4 79 41 51 60
www.hotelstrato.com